
 Styrelse möte Datum 2013-09-08 
 
 

Årnäs  Båtklubb 

Plats  Klubbstugan, Årnäs hamn 

Punkt   §1 
Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Ulric Ljungberg  UL 
Thord Andersson  TA 
Uno Johansson  UJ 
Ulf Lundgren  U.LU 
Tomas Johansson  TJ 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
 
 §4 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes TA 

 §5 
Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och 
justerades. 
 
 §6 
Ekonomin gicks igenom. 
Diskuterades kring kostnader för sophämtning där Årnäs 
Säteri i nuläget betala 25% av kostnaden för service till 
innehavare av stugor på öarna runt omkring. Konstaterades 
att en utökning måste ske under högsäsong. UL undesöker 
med Rang-Sell. 
 
 §7 
Gick igenom medlemsläget och båtplatserna i hamnen. 
UL meddelande att stora båtplatser är fullt fr.o.m. 2014. 
Möjligen en ytterligare plats på D-bryggan. 
Småtbåtsplatser finns ett fåtal kvar, glädjande ! 
Diskuterades priser för bl.a. sommarplatser och beslöts att 
en genomgång av alla priser skall ske inför kommande 
årsmöte. 
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§8 
Kommande arbetsdagar diskuterades och beslutades att UJ 
beställer hem virke för kantsättning till pir och D-brygga samt 
matjord för utfyllnad.  
Röjning framför enhetstavlor på Slättholmen måste 
genomföras. Vatten och framför allt elkablar måste fästas 
ordentligt efter alla kajer. I övrigt vanligt underhåll enligt 
hamnkapenens anvisningar. 
 

§9 
Diskuterade att upprätta en ny vision och etapplan för de 
närmsta åren, BJ börjar skissa inför ett kommande 
styrelsemöte enbart gällande vår framtida vision.  
Torbjörn Hägnander och Bengt-Åke Johnsson har ett möte 
bokat med en handläggare på kommunen kommande fredag 
i syfte att undersöka möjligheterna till någon form av EU-
stöd för fortsatt färdigställande av hamnen. I samband med 
detta även yrka på en tömningsstation för båttoa. 
Kommunen försöker sälja ut Äventyrslandet, det som inte 
går att sälja skall enligt uppgift skänkas till föreningar i 
kommunen. BK skall lägga in om intresse för passande 
byggnader, t.ex grillstuga, detta tas upp på mötet med 
Kommunen. 
 
 §10 
Övrig diskussion kring hamnen och hur den har fungerat den 
gångna sommaren, och det konstaterades att det mesta 
fungerat bra undantaget två stopp i toaletterna i sommar. 
Diskuterade också en samordning med Årnäs Säteri ang. 
kommande kompletteringsmuddring, Tore Karlsson på 
Båtgården skall utföra denna och vi får undersöka huruvida 
våra Y-bommar skall tas upp och var muddermassorna skall 
dumpas. 
 
 §11 
Nästa möte är satt till den 6 oktober kl 16.00 i klubbstugan 
 
 
Vid protokollet 
Bengt-Åke Johnsson 
_________________________________________ 
 
Protokollet justeras: 
Thord Andersson 
__________________________________________ 
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